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 24-6 מספר  מזכירות רחבהפרוטוקול 

 24/2/28מועד: 

 18:00בשעה  הישיבה נפתחה 

 12 : חברי המזכירות הרחבהמספר 

טל   , , שירי פירדמןנוהר רבטל, מאיה ארטל , אלדד סברנסקי, מירי דגן, שחר גורן,   נוכחים:   

 יואב להב, עמית קרונר  דגני,

 נוהר רב טל, אלון רב טל.  חסרים:

 אלהרונן   מוזמנים קבועים: 

 צבת פודטראקערעור בנושא ה  משתתפים נוספים :

 סדר יום: 

 על החלטת ועדת קרקעות בעניין בקשתו להצבת פודטראק  ערעור   .1
 תהליכי קבלת החלטות .2
 דיון ראשוני בנושא המשך עבודת המזכירות לקראת תום קדנציה.  .3
 קבלת חברים מעצמאות כלכלית לחברות מלאה .4

 
 :סיכום 

 
השמיע את נימוקיו להצבת פודטראק בשטחי הקבוץ בסמוך לפארק  המערער  .1

 המעיינות. עמית הציג והשמיע את נימוקי ועדת קרקעות שלא נענתה לבקשת אסף. 
 בסיום הדיון נערכה הצבעה על אימוץ החלטת ועדת קרקעות.  

 . 1נגד  9בעד אימוץ ההחלטה  
מבלי    בנוסף הוחלט לבחון עם אסף מקומות חלופיים אפשריים להצבת הפודטראק

 שהדבר יפגע בעקרונות שנקבעו על ידי ועדת קרקעות. 
לח לחברי המזכירות  שכפי שהוסבר בחומר הרקע שנ – תהליכי קבלת החלטות .2

החלטות  והוסבר בישיבה, המטרה היא לאפשר בתנאים הנוכחיים שיתוף רבים יותר ב
המתקבלות מבלי לפגוע בכוחה של השיחה מחד וצמצום האפשרות לקבלת החלטות  
שיחה המתקבלות על ידי מספר מצומצם של חברים המגיעים לשיחה ויכולים להיות  

 מאורגנים על בסיס אינטרסנטי.  
יתקבלו במשאל חברים בקלפי השיחה לא תוכל  הקבוץ   בסיום הדיון הוחלט שהחלטות 

לפסול המלצות מזכירות אך תוכל להחזירן ברוב גדול לתיקון או חשיבה מחודשת  
ברוב של שמונה נגד אחד הוחלט שאין צורך ברוב מיוחס בשיחת הקבוץ    במזכירות. 
 הצעת החלטה לתיקון במזכירות או חשיבה מחודשת.  להחזרת 

חוקיות הנושא מבחינת תקנות האגודות השיתופיות והחלטות הקבוץ תיבדק מול  
 המומחים המקומיים והחיצוניים שלנו. 

הנושא הוצג אך לא נדון בגלל קוצר    -  המשך עבודת המזכירות לקראת סוף הקדנציה  .3
זמן, אלדד הספיק להציג את עמדתו שהרכב המזכירות צריך להשתנות ביחס שבין  

חברים ותושבים. סוכם שלקראת דיון נוסף בנושא יוצג כל החומר הרלוונטי מתוך  
 חוברת המבנה הארגוני של הקבוץ. )מצורף( 

 קבלה לחברות,  .4
 



 הילה דגני  
 יהודית ומתן בז'רנו 

 עינב גולומב וגבי כהן 
 התקבלו פה אחד לחברות. 

 
  10:30חברי המזכירות מוזמנים לפגישה עם מתעכבי הבניה שתתקיים במוצ"ש 

 במדגרה. 
 

 
 
   

 
 

 לביא רשם: 


